

西藏嘎玛沟国际旅行社有限公司

Tibet Karma Valley International Travel Agency Co., Ltd

西藏嘎玛沟国际旅行社有限公司成立于 2015 年,创始人: 扎西桑珠 (TASHI) ,总部位于西藏拉萨,并在西藏吉隆、浙江杭州、尼泊尔设有分支机构。

Founded in 2015 by Tashi Sangye, Tibet Karma Valley International Travel Agency Co., Ltd. is headquartered in Lhasa, Tibet, with branch offices in Gyirong (Tibet), Hangzhou (Zhejiang Province, China), and Nepal.

公司名称中的"嘎玛沟"源自西藏阿里地区一条历史悠久的山谷古道,这条古道曾是古代朝圣者与商队通往冈仁波齐峰的重要路径,承载着深厚的文化与信仰内涵。我们以"嘎玛沟"为名,寓意传承千年朝圣精神,为全球游客开启纯净的西藏探索之旅。

"Karma Valley" originates from a historic mountain valley trail in Ngari (Ali), Tibet, which served as a vital passage for ancient pilgrims and trade caravans journeying to Mount Kailash. This name embodies our mission to preserve the millennial spirit of pilgrimage and offer global travelers an authentic, transformative exploration of Tibet.

我们公司持有由西藏自治区拉萨市旅发委颁发的正规旅行社经营许可证,具备完备的旅游服务资质,致力于为全球游客提供专业的西藏朝圣与深度旅行服务,专注于印度香客转山接待、西藏全境内/外宾旅游线路策划及高端定制行程,每年发团量超3000余人。

Licensed by the Lhasa Tourism Development Committee of the Tibet Autonomous Region, we hold full operational credentials and specialize in providing professional pilgrimage and in-depth travel services. Our expertise includes tailored Mount Kailash pilgrimage tours for Indian devotees, comprehensive travel itineraries across Tibet for both domestic and international travelers, and bespoke luxury experiences. We organize tours for over 3,000 travelers annually.

- ◆ 核心业务 Core Services
- 1. 印度香客转山服务 Mount Kailash Pilgrimage for Indian Devotees



作为西藏地区权威的朝圣旅行服务商,我们拥有丰富的冈仁波齐峰(Mount Kailash)转山接待经验,为印度香客提供签证办理、交通接驳、住宿安排及文化向导一站式服务。

As a leading pilgrimage service provider in Tibet, we offer end-to-end solutions for Indian pilgrims undertaking the sacred Mount Kailash circuit, including visa processing, transportation, accommodation, cultural guidance, and seamless logistics.

2、西藏全境旅游 Tibet-Wide Travel Experiences

涵盖拉萨、日喀则、林芝、阿里等地区的经典及小众线路,组织如徒步、摄影、文化体验等特色活动,丰富游客的旅行体验;支持外宾(含外国护照持有者)入藏函办理及专属行程设计。We curate classic and off-the-beaten-path itineraries across Lhasa, Shigatse, Nyingchi, and Ngari (Ali), enriched with specialty activities like trekking, photography workshops, and cultural immersion programs. We also assist foreign passport holders in obtaining Tibet Travel Permits and design exclusive, personalized journeys.

2. 专业团队与资源 Professional Resources & Team

- 西藏地区自有车队: 配备 10 余辆高原专用旅游车,我们在阿里拥有自有车队车型 10 余台,包括: 29,26,23,17,15,7,5 座车辆,满足客户需求,保障高海拔地区出行安全。
- -Dedicated Fleet in Tibet**: Our fleet in Ngari (Ali) includes over 10 high-altitude vehicles (29-seat, 26-seat, 23-seat, 17-seat, 15-seat, 7-seat, and 5-seat options) to ensure safe and flexible travel in remote regions.
- **多语种导游团队**:拥有精通英语、法语、德语、日语、印地语等多种语言,能够流利地与来自世界各地的游客交流的资深导游,满足国际游客需求。
- Multilingual Guides: Our experienced guides are fluent in English, French, German, Japanese, Hindi, and other languages, ensuring smooth communication with international travelers.



- 夏尔巴人领队: 专业高山向导团队,为徒步、登山及探险旅行提供安全保障。
- Sherpa Expedition Leaders: Expert mountain guides trained in safety protocols for trekking, mountaineering, and adventure expeditions.

4.自有酒店设施 In-House Hotels

我们在西藏运营特色酒店,结合藏式文化与现代设施,提供舒适住宿体验。

We operate culturally immersive hotels in Tibet, blending traditional Tibetan aesthetics with modern comforts to provide guests with a serene and authentic stay.

◆ 我们的优势 Why Choose Us

- **全球化布局**: 拉萨总部、尼泊尔办公室及浙江杭州办事处形成三角服务网络,为从驱车/ 乘机/转机外宾提供无缝衔接的接待服务。
- Global Service Network: Our triangular service network connecting Lhasa, Kathmandu, and Hangzhou ensures seamless coordination for travelers arriving by air, road, or transit.
- 专业工作团队: 20 余名经验丰富的员工涵盖行程策划、外联协调、导游服务及后勤保障,客服团队 24 小时在线,随时解答游客的咨询与疑惑,为出行前后的每一个环节保驾护航确保服务质量。
- Expert Team: A dedicated team of 20+ professionals covers itinerary design, logistics, guiding, and 24/7 customer support, ensuring every detail is meticulously managed before, during, and after your journey.
- **藏地文化深耕**: 扎根西藏数十年,深谙高原旅行需求,以合法资质、本地化资源和诚信服务赢得全球客户信赖。
- Deep Local Expertise: With decades of experience in Tibetan tourism, we leverage our legal compliance, localized resources, and unwavering integrity to deliver trusted, culturally rich experiences.



无论是宗教朝圣、文化探索还是自然探险,我们承诺以专业和热情,助您实现纯净西藏之旅。 Whether you seek spiritual pilgrimage, cultural discovery, or wilderness exploration, we are committed to crafting a pure and unforgettable Tibetan journey with professionalism and passion.

◆ 合作过的公司 Collaborated companies

Kailash Journey, Nature Explore, Namaste, Kathmandu Holiday, Fly Everest, Surya, Himalayan Trekker, Kantipur, Nature Explore...

联系方式 Contact information

- 官网: tibettouchkailash.com

- 邮箱: TASHI@tibettouchkailash.cn \ Sales@tibettouchkailash.cn

- 微信: Tashi5181 \ +86 17691099487

-whatsapp: 8618141497222 \ 8619357670212

Contact Us

- Website: tibettouchkailash.com

- Email: ASHI@tibettouchkailash.cn \ Sales@tibettouchkailash.cn

- WeChat: Tashi5181 \ +86 17691099487

- WhatsApp: 8618141497222 \ 8619357670212